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Abstract (en)
The device (100) has a receiving portion (104) for repeatedly receiving the electronic memory card having specific geometric dimension. A check
card slot is formed for insertion of a wallet. The device is formed with a length (105), a width (106) and a major surface (113). The receiving portion
is formed to occupy less than half of the major surface. Independent claims are included for the following: (1) method for protected transport of
electronic memory card into credit card-sized device; and (2) method for producing credit card-sized device for protected fixation and transportation
of electronic memory cards in credit-card pocket of wallet.

Abstract (de)
Vorrichtung (100) die die geometrischen Abmessungen einer Scheckkarte aufweist und zur dauerhaften Fixierung einer elektronischen
Speicherkarte (101) ausgeführt ist, so dass die Speicherkarte geschützt transportiert werden kann. Die Abmessungen der Vorrichtung sind den
Abmessungen einer Scheckkarte gemäß der DIN-Norm für Scheckkarten derart ähnlich, dass die Vorrichtung in ein Scheckkartenfach einer
Geldbörse mit oder ohne die aufzunehmende Speicherkarte reversibel und wiederholt eingeführt werden kann.
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